
• • 

I NTER P ELACJA/ZAPYTAN I E 

R a d n y Tomasz Scheller 
(imię i nazwisko) 

~~Kooo'!,. M . Wl~ 

SESJA 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

w dniu 31.01.2018 

Proszę o odpowiedź w sprawie: 

Proszę o informację jak jest aktualna ilość mieszkań socjalnych, komunalnych, służbowych 

oraz pustostanów które trzeba Wyremontować oraz tych które czekają na zamieszkanie. 

Proszę również o przedstawienie informacji: 

- jakie są koszty remontu pustostanów tak ażeby dostosować je do zamieszkania 

- ile pustostanów z podziałem na 5 ostatnich lat zostało wyremontowanych i oddanych do 

zamieszkania 

- ile z pustostanów po remoncie oddano jako komunalne, a ile jako socjalne 

- ile pustostanów zlokalizowanychjest na jakim osiedlu 

Proszę również o informację dlaczego i w jakiej skali wzrósł czynsz za mieszkania dla 

mieszkańców (dostałem takową informację od mieszkańca osiedla Kłodnica) 

(podpis) 


